



Tour Code: HAN5BV

Day 1: Singapore → Hanoi – (1.5hrs) – Ninh Binh – Bai Dinh Pagoda

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Vietnam, Noi Bai Airport. Meet and greet by our friendly Vietnam guide upon arrival. Transfer to **Ninh Binh** city (1.5 hour). Ninh Binh was the ancient Capital of Vietnam until 10th century before Ly King moved capital to Hanoi. Visit **Bai Dinh pagoda** (include golf car ride). It is Southeast Asia's largest Buddhist complex. It consists of several temples and over 500 intricately carved statues of Buddha, including one that's made of bronze with 10 meters in height and 100 tons in weight.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Used or Similar
1	-	→	Vietnamese Chicken Pho+Cane Roast Shrimp	5* <i>Ninh Binh</i> Legend Hotel
2	Hotel Breakfast	Vietnamese Cuisine + Ninh Binh Lamp Specialty	Vietnam-Chinese Cuisine + Roasted Pork	5* <i>Hanoi</i> Daewoo Hotel
3	Hotel Breakfast	Vietnam-Chinese Cuisine + Cantonese Style Roast Duck	Salmon Hotpot + Sashimi + Ethnic Cuisine Roast Chicken	5* <i>Sapa</i> Paos Hotel
4	Hotel Breakfast	Vietnam Sapa Cuisine + Fried Chicken with Honey	Vietnam-Chinese Cuisine	5* <i>Hanoi</i> Daewoo Hotel
5	Hotel Breakfast	→	-	<i>Home Sweet Home</i>

Day 2: Trang An (boat ride) – Hanoi – Water Puppet Show – Sword Lake – Ngoc Son Temple – Hanoi Old streets

Take a **small boat** (life jacket provided) to visit **Trang An Eco tourist area**, the World Heritage recognized by UNESCO since 2014. It is also the filming site of popular movie in 2016: **Kong Skull Island**. Enjoy 3 hours boat ride exploring wildness beautiful scenery of mountain and rivers of Ninh Binh. It includes **Trinh temple, May Cave, Dia Linh cave, Dai cave**. After lunch return to Hanoi. Proceed to watch **“Water Puppet Show”**, a traditional and unique Vietnamese traditional art. The water puppet performance shows the daily life of Vietnamese farmers. After the show, visit one of the most beautiful Lake in Hanoi - **Sword Lake** and view the **Ngoc Son Temple**, located on a beautiful Island in the middle of the lake. Free shopping in **Hanoi old streets**.



Scenic Train Ride thru Muong Hoa Valley



Cable Car ride to Fansipan Mountain

Day 3: Hanoi – (5hrs) – Lao Cai – Cat Cat Village – Sapa

Transfer to Lao Cai city in Sapa via express way. **Lao Cai** is right next to the Vietnam–China border. Upon arrival, group will be transferred by smaller car to trek at **Cat Cat village of Black H”Mong tribe** to discover lifestyle of ethnic minority. Walk down to visit waterfall. After dinner, free at **shopping streets**.

Day 4: Sapa – Muong Hoa Valley – Fansipan Mountain – Sapa – (5hrs) – Hanoi

Enjoy a **scenic train ride** through **Muong Hoa Valley**, enjoy the panorama view of mountain to the cable car station. Take a 20min **cable car ride**, ascending through the clouds with panoramas of rice terraces and villages to **Fansipan Mountain** at 3,143m. It is the highest mountain of Indochina. After Lunch, transfer back to Hanoi.

Day 5: Hanoi – Thang Long Imperial Citadel → Singapore

Visit **Thang Long Imperial Citadel** – the World heritage since 2010 when Hanoi celebrated its 1000 years foundation. After that, can enjoy Egg coffee which is the special drink originated from Hanoi city. Afterward transfer to airport for your flight back to Singapore


康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL
 #02-121 珍珠坊 **6533 1788**
www.hongthai.com.sg

Note:

- 1) During major international or local festive events, accommodation may not be arranged in city as stated on above.
- 2) Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3) All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 4) In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the English version shall prevail.
- 5) Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size.
- 6) Tour is fully conducted in Mandarin.

5天 北越 <河内·宁平·沙霸> 秘境风光游

第一天：新加坡 → 河内（约 1.5 小时）- 宁平 - 白亭寺宝塔

团号：HAN5BV

乘搭豪华客机飞往越南河内的 Noi Bai 国际机场。抵达后，由康泰专车乘约 1.5 小时的车程至宁平 Ninh Binh 市。宁平是越南的古都，一直到 10 世纪 Ly King 将古都迁移到河内。参观**宁平宝塔**（包括搭乘高尔夫球车）。它是东南亚最大的佛教建筑群。它由几个寺庙和 500 多个精雕细刻的佛像组成。其中一个由青铜制成，高 10 米，重 100 吨。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店或同等星级
1	-	→	越南鸡肉河粉 + 甘蔗烤虾	5* 宁平 传奇酒店
2	酒店内	宁平特色餐 + 烤羊肉春卷	越中特色餐 + 烤猪肉	5* 河内 大字酒店
3	酒店内	越南中式特色餐 + 粤式烤鸭	三文鱼火锅+生鱼片 + 民族美食烤山鸡	5* 沙霸 帕奥沙坝休闲酒店
4	酒店内	越南沙霸特色餐 + 蜂蜜炸鸡	越南中式特色餐	5* 河内 大字酒店
5	酒店内	→	-	温暖的家

第二天：陆龙湾 Trang An 国家级自然保护区（乘船）- 河内 - 水上木偶戏 - 剑湖 - 玉山寺 - 河内老街

乘坐一艘小船（提供救生衣）参观**陆龙湾**旅游区，也称为越南“陆地的下龙湾”。这是 2014 年被联合国教科文组织认可的**世界遗产**也是 2016 年著名电影的拍摄地点：**金刚骷髅岛**。乘约 3 小时的船探索宁平山脉和河流的美丽野外风景。景点包括 **Trinh Temple, May 洞穴, Dia Linh 洞穴, Dai 洞穴**。午餐后返回河内，观看“**水上木偶表演**”，这是一种独特的越南传统艺术。水上木偶表演显示了越南农民的日常生活。演出结束后，参观河内最美丽的湖之一，**剑湖**及眺望位于湖中央美丽岛屿上的**玉山寺**。之后在**河内老街**上自由购物。



船游陆龙湾



沙霸梯田

第三天：河内（约 5 小时车）- 老街省 - 猫猫村 - 沙霸

乘车通过高速公路前往沙霸 **Sapa**。沙霸位于 1650 米高于海平面，春暖夏凉，是夏天避暑的好去处！沙霸是越南稻米产地之一，所以沙霸的景观以梯田稻作为主。抵达沙霸的**老街省 Lao Cai**后，团队将改乘小型车（或需分车）前往黑苗族的“**猫猫村庄 Cat Cat Village**”探索少数民族的生活方式。从村庄走下去参观**猫猫瀑布**。晚餐后，在购物街自由活动。

第四天：沙霸 - 孟化山谷 - 番西邦峰 - 沙霸（约 5 小时车）- 河内

乘坐观光火车穿过**孟化 Muong Hoa 山谷**，欣赏山脉到缆车站的美景。然后，乘坐 20 分钟的**缆车**，通过云层欣赏水稻梯田和村庄的全景，到达位于老街省境内的**番西邦 Fansipan 峰**。番西邦峰是越南境内黄连山脉的主峰，海拔 3,143 米，是法属印度支那最高峰。午餐后，乘车经快速公路回返河内。

第五天：河内 - 升龙帝国城堡 → 新加坡

升龙帝国城堡在 2010 年被任命为联合国教科文组织**世界遗产**。又称河内城堡，许多文物和物品可以追溯到 6 世纪至 20 世纪之间，包括旧宫殿的地基，古道，池塘，水井等。过后，前往享受当地特色饮料-鸡蛋咖啡。之后前往 Noi Bai 国际机场乘搭豪华客机飞返温暖的家新加坡。

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL
#02-121 珍珠坊 6533 1788
www.hongthai.com.sg

注意：

- 1) 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程或城市之安排。
- 2) 团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社之安排为准。
- 3) 所有的酒店星级评价均以当地为标准，酒店地点及设施不一。如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。
- 4) 若中英文行程版本出现不符之处，将以英文版本为依据。
- 5) 房间是根据酒店的分配，康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 6) 团体全程将以华语讲解。